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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 

 

Protokół nr XXI  

Z  nadzwyczajnej Sesji w dniu 9 marca 2020  

 
Obrady rozpoczęto 9 marca 2020 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 08:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej pan Piotr Obłoza. 
 
2. Uchwała w sprawie zajęcia stanowiska w ramach konsultacji w trybie art. 39 ust.1 ustawy z 
dnia 3.10.2008r o udostępnieniu informacji środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa 
w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko w związku z 
opracowaniem projektu Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego 
Portu Komunikacyjnego (SSL) w tym zaproponowanych korytarzy w których b ędą 
usytuowane nowe inwestycje drogowe i kolejowe oraz przebiegu Obwodnicy Aglomeracji 
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Warszawskiej (OAW) przez teren gminy Piaseczno 
Uchwałę odczytał wraz z uzasadnieniem odczytał burmistrz pan Daniel Putkiewicz. Następnie 
przedstawił argumenty za podjęciem uchwały. Wg niego chcemy powiedzieć nie jako gmina, 
ponieważ jeden z wariantów tzw. zielony przebiega przez Gminę Piaseczno. Wariant ten odcina nas 
od lasów chojnowskich a gmina włożyła wiele wysiłku w nie, aby korzystać z Chojnowskiego 
Parku Krajobrazowego. Wskazują na wariant II południowy. Sprzeciwiają się takiej formie 
konsultacji. Wg burmistrza tryb konsultacji jest naganny. Jest to rzucanie tematu, który buduje 
ferment i niepokój. Konsultacje mają trwać 30 dni i powiadomiono o nich mailem. 
Dodał, że stosowna uchwałę podjął Powiat Piaseczyński. Będzie dołączona uchwała Rady + listy z 
podpisami mieszkańców, protestującymi przeciwko takiemu przebiegowi drogi. Związek Miasta 
Polskich apeluje o zajęcie wspólnego stanowiska ww sprawie. Jest w trakcie konsultacji z różnymi 
podmiotami ido 10.03.br składają zdecydowany sprzeciw. 

Przewodniczący Rady pan Obłoza przypomniał, że każda strategia gminy układana jest na 
kilkanaście lat. Wg niego to co zaproponowano budzi sprzeciw mieszkańców, którzy dzwonią, 
pytają i protestują. Sam sprzeciw budzi projekt Centralnego Portu Lotniczego w Baranowie, gdzie 
przeprowadzono referendum i 80% mieszkańców opowiedziało się przeciw. Do tego portu 
lotniczego proponuje się drogi, które budzą sprzeciw mieszkańców. 

Radny Łukasz Kamiński podziękował wszystkim, którzy zaangażowali się przy konsultacjach. 

 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie zajęcia stanowiska w ramach konsultacji w trybie art. 39 ust.1 ustawy z dnia 
3.10.2008r o udostępnieniu informacji  środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w 
ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko w związku z opracowaniem 
projektu Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego 
(SSL) w tym zaproponowanych korytarzy w których będą usytuowane nowe inwestycje drogowe i 
kolejowe oraz przebiegu Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej (OAW) przez teren gminy 
Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (2) 
Dorota Kłos, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
3. Zamknięcie sesji. 
 
O godzinie 8.55 Przewodniczący Rady pan Obłoza zamknął obrady sesji nadzwyczajnej. 
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Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  

 
Przygotował(a): Elżbieta Dorota Gwara 

 


